

IOSH – Managing Safely Course

HEALTH , SAFETY , ENVIRONMENTAL WORK SITE CONTROL MANAGEMENT IOSH

دورة إدارة بأمان -
الصحة والسلامة والبيئة إدارة مراقبة مواقع العمل

- 1- Course Name :- ISOH – Managing Safely Course .
- 2- Course Period :- 5 Days
- 3- Course Classroom :- Only Online Video Conference Available – ZOOM
- 4- Trainer Name :- Saad Mazin
- 5- Course Fee :- 275 – Min Price 250 \$
- 6- Contact Person :- Saad Mazin
- 7- Contact Number :- 00964 750 220 2153
- 8- Contact Email :- saadmazin100@yahoo.com
- 9- Course Design for how:- For all Manpower for general industries and construction and oil and gas and students .
- 10- General details about the course:- IOSH Managing Safely (MS) is an introduction to Health & Safety Management for managers and supervisors in any sector. It is designed to get managers up to speed on the practical actions they need to take to handle health and safety in their teams, it may serve, as well, as a prerequisite or entry level course for those seeking a higher certificate like NEBOSH and have never attended any safety training.
- 11- Course Vision :- Our Managing Safely course will help you improve the safety awareness culture in your organisation, see your productivity increase and enhance your reputation within your supply chain by embedding safety and health across the whole organisation. So why not book your course place today?
- إدارة الدورة بأمان - ISOH - اسم الدورة -
2- مدة الدورة: - 5 أيام
3- ZOOM - حجرة الدراسة: - فقط مؤتمر فيديو متاح عبر الإنترنت
4- اسم المدرب: - سعد مازن
5- رسوم الدورة: - 275 - الحد الأدنى للسعر 250 دولار
6- الشخص المسئول: - سعد مازن
7- رقم الاتصال: - 2153 750220 00964
8- البريد الإلكتروني للتواصل: - saadmazin100@yahoo.com
9- تصميم الدورة لكيفية: - لجميع القوى العاملة للصناعات العامة والبناء والنفط والغاز والطلاب
10- هي مقدمة في إدارة الصحة والسلامة (MS) IOSH Managing Safely - تفاصيل عامة عن الدورة -
للمديرين والمشرفين في أي قطاع. إنه مصمم لجعل المديرين على علم بالإجراءات العملية التي يحتاجون إلى اتخاذها للتعامل مع الصحة والسلامة في فرقهم ، وقد يخدم أيضًا ، كشرط أساسي أو دورة على مستوى الدخول ولديهم لم يحضر أي تدريب على السلامة NEBOSH لأولئك الذين يسعون للحصول على شهادة أعلى مثل
11- رؤية الدورة التدريبية: - ستساعدك دورة الإدارة بأمان على تحسين ثقافة الوعي بالسلامة في مؤسستك ،
ومعرفة زيادة إنتاجيتك وتعزيز سمعتك ضمن سلسلة التوريد الخاصة بك من خلال تضمين السلامة والصحة في جميع أنحاء المنظمة. فلماذا لا تحجز مكان دورتك اليوم؟

IOSH – Managing Safely Course
HEALTH , SAFETY , ENVIRONMENTAL WORK SITE CONTROL MANAGEMENT IOSH

دورة إدارة بأمان -
الصحة والسلامة والبيئة إدارة مراقبة مواقع العمل



This is a certificate awarded to

Aaron Kernaghan

on successfully completing

Managing Safely

a course approved and validated by the

Institution of Occupational Safety and Health

in association with

Sentinel Safety Solutions Ltd

Signed on behalf of IOSH


Chief Executive


Chair



Date: 12 October 2016

Cert No.: 489624

Possession of this certificate does not confer exemption from accredited qualifications which lead to membership of IOSH.